
Tisztelt Főigazgató Asszony!

201 Laugusztus 23.-án kelt levelében a Rektor Úr belső vizsgálatot rendelt el Imhof
Gábor volt gazdasági föigazgató jogosulatlan kincstári kártya használat ügyének
kivizsgálására. A vizsgálat lefolytatásával engem bízott meg. A személyes
meghallgatások előtt, a tájékozódás érdekében szükségesnek tartom néhány kérdés
tisztázasát. Ezek a következők:

1) Imhof Gábor vezetői megbízását az állami vagyonért felelős miniszterként a
fenntartói jogokat gyakorló Fellegi Tamás a felsőoktatásról szóló törvény 115. §.
2) g. pontja alapján 2010. 09. 23-i levelében, 2010. 10. 15-i hatállyal visszavonta.
Ezzel kapcsolatban felmerül a kérdés, hogy történt-e intézkedés arra vonatkozóan,
hogy Imhof Gábor kártyahasználati jogát a felmentés hatályba lépésének
.időpontjában a munkáltató!--Vcisszavooja,a Kincstárnál a~kártya használatát Ietiltsa -
és a kártyahasználót a fizetőeszköz beszolgáltatásra kötelezze?

2) Ön előtt is ismeretes, hogy aPTE Szenátusa 2010. december l6.-i ülésén új
szabályozást alkotott a készpénzkímélő fizetési eszközök használatára
vonatkozóan, amely ugyanezen a napon hatályba is lépett. Ezzel összefüggésben
szükségesnek tartom a következő kérdések megvá1aszolását:

a) Megtörténtek-e a hatályos szabályzat értelmében foganatosítandó intézkedések
a kártyahasználat jogának megszüntetés ére illetve gondoskodott-e a kincstári
kapcsolattartó a kártya bevonásáról ? Értelmezésern szerint ugyanis a szóban
f-orgó szabályzat 421B. .szakaszának 6. bekezdése értelmében lmhof G,áttor
kártyahasználati. joga' megszűnt és ebből következöen a kincstári
k-apcsolattartónak a 42/C.§ 2. bekezdése szerinti eljárást le .kellett volna
folytatnia.

b) Lezajlott-é a kártya használatára vonatkozó új igénylési és engedélyezési
eljárás? A szabályzat 49:§ értelmében ugyanis a.hatályba lépést megelőzően
kibocsátott minden kártyára vonatkozóan új igénylesi és engedélyezési eljárást
kellett volna lefolytatni.

c) Megtörtént-e Imhoű.Gábor kárqrájával kapcsolatban a teljes körü elszámolás?
A szabályzat értelmében ugyanis a hatályba lépést megelőző valamennyi
tranzakcióval2010. december 31. napjáig teljes körűen-el.kellett számolni.

Tisztelt Főigazgató Ásszony!

Kérem, hogy a fenti kérdéseket a vizsgálat gyors lefolytatása érdekében mihamarabb
szíveskedjék megválaszolni.

Üdvözlettel:
Pécs, 20 ll. szeptember 05. Dr. Zeller Gyula rektorhelyettes


